

URBTIX
城市售票網

LEISURE & CULTURAL SERVICES DEPARTMENT

康樂及文化事務署主辦

EXHIBITIONS

展覽

HONG KONG SPACE MUSEUM EXHIBITION HALLS

香港太空館展覽廳



PERSON BELOW THIS AGE NOT ADMITTED:

歲以下恕不招待

FILM CATEGORY

電影級別

YEAR 年 / MONTH 月 / DAY 日

TIME 時間

2019/11/30

10AM-9PM

HKD 10.0

DOOR / GATE 閘

SECTION / AISLE 段

ROW 行

SEAT 座位

CASH STAN

A FULL-TIME STUDENT ACCOMPANYING THE TICKET HOLDER MUST PRESENT A
VALID DOCUMENT FOR VERIFICATION AT THE ADMISSION POINT BEFORE ENTRY

隨持票人入場的全日制學生須於入場處出示有效證明文件方可進場

URBTIX Ticketing System powered by Cityline

規 例：

1. 一人一票，幼童不論年齡亦須憑票入場。
2. 如場地管理人員要求查證，持票人必須出示年齡證明，例如身份證。
3. 活動舉辦場地的管理人員有權不讓遲到者入場，亦有權決定遲到者的入場時間及方式。
4. 門票售出概不退換。
5. 此票乃康樂及文化事務署代前頁所列主辦機構 / 製作公司印發。倘康樂及文化事務署舉辦之節目遭取消或延期舉行，康樂及文化事務署只負責退回票價；若其他節目遭取消或延期舉行，退款事宜則由主辦機構 / 製作公司負責。
6. 主辦機構有權增刪及更換演出者，及 / 或將節目、座位編排及座位數目更改。
7. 所有門票均按銷售條款及場地規則發售，詳情備存或張貼於場地辦事處 / 票房，以供查閱。
8. 優惠票持有人必須出示有效之身份證明文件，方可進場。

M 2032202

CONDITIONS

1. One person per ticket regardless of age.
2. Ticket holders must produce proof of age, e.g. Identity Card, for inspection on demand by the management.
3. The management of the venue where the event takes place reserves the right to refuse admission by any late-comers to the event. The management also reserves the right to determine the time at which and the manner in which late-comers are to be admitted.
4. Tickets sold are not returnable nor exchangeable.
5. The ticket is issued on behalf of the organizer/presenter named overleaf. For Leisure and Cultural Services Department's presentations being cancelled or postponed, liability of the Leisure and Cultural Services Department shall be restricted to a refund of the purchase price of the ticket. For other presentations, the organizers/presenters shall be responsible for making any refund.
6. The organizer/presenter reserves the right to add, withdraw or substitute artists and/or vary advertised programmes, seating arrangements and audience capacity.
7. All tickets are sold subject to the Terms and Conditions of Sale and House Rules, the details of which are made available or displayed at the management/booking office.
8. Concessionary ticket holders will be admitted only on production of acceptable proof of identity.

優惠票 / CONCESSIONARY TICKETS :

STU = 學生優惠 STUDENT DISCOUNT

SEN = 高齡人士優惠 SENIOR CITIZEN DISCOUNT

STU-SEN = 學生 / 高齡人士優惠 STUDENT/SENIOR CITIZEN DISCOUNT

DISB = 殘疾人士優惠 DISCOUNT FOR PEOPLE WITH DISABILITIES